長庚大學生物醫學研究所
Chang Gung University, Graduate Institute of Biomedical Science 
「博士班獎學金審查及推薦標準」
PhD student scholarship review and recommended standard 
                  95.08.02基礎醫學研究所主管會議通過
95.09.04依據校長室要求修訂
一、申請資格applicant qualifications：
1. 一年級第一學期起，適用於除報考資格為在職生外所有博士班學生。
After the first year-1st semester, all PhD students are eligible to apply PhD scholarship except part-time PhD student.
2. 一年級第二學期起，適用於前學期及當學期均未在校外兼職(薪)者(研究計畫兼任助理除外)、未在校內擔任專職工作者。此資格由學生指導教授認定。
After the first year-2nd semester, PhD students are eligible to apply PhD scholarship who does not engage in any other work outside or on campus in previous semester or this semester. (Except part-time research assistant).
二、評核標準review standard：
1. 所有博士班學生一年級第一學期均享有獎勵，自一年及第二學期起，每學期評核一次，若該學期學業成績總平均未達七十分，或操行成績在80分以下，則不給予獎學金。
All of the first year-1st semester PhD student will receive the scholarship. After the first year-2nd semester, each semester need to be assessed by authority, if your average score is below 70 or your conduct score is below 80, you are not qualified for applying this scholarship.  
2. 本所規定博士班學生通過資格考後，每年需完成一次的論文大綱報告及論文進度報告，若當年度口頭報告成績為達70分或未作進度報告者，及不核發給下年度獎學金。
According to regulation of Graduate Institute of Biomedical Science, PhD students who passed the qualifying exam, he/she must complete a proposal presentation and progress report once per year. If the oral presentation score is below 70 or failing to complete progress report, the scholarship will not be given by next year.
三、由本所學生輔導委員會各組委員負責審定，輔導委員會成員每年由所長推薦所內各組教師擔任，並從中指定一人為委員會召集人，呈報本所所務會議核定。
The application will be assessed by student advisory committee. The member of student advisory committee has been elected from our teacher by chairman. One of the members will become the coordinator for this committee and report the scholarship award final decision in executive conference.     
四、本規定經本所所務會議通過，呈院長並經校長核定後，送學務處及校長室備查，修訂時亦同。
Rule and regulation have been approved through executive conference; Rule and regulation would be confirmed by chairman and school president, and delivering to office of student affair and office of president for future reference, subsequently same process when changing the rule.        

長庚大學    學年度第   學期
醫學院生物醫學研究所博士班獎學金申請表
Chang Gung University    Academic Year     Semester
College of Medicine, Graduate Institute of Biomedical Science 
Scholarship for PhD Student Application Form

mm/dd/ yy


	學生姓名(Name)：
	
	學號(Student ID)：
	

	匯款帳號Account No.：
限學生本人之合庫(13碼)、大眾(12碼)、郵局(14碼)帳號。
Personal account only: Taiwan Cooperative Bank(13 digits), TC Bank(12 digits), Chung Hua Post Cooperation(14 digits)

	新生入學資料(博士班一年級第一學期填寫)
Freshman Information( For 1st year and 1st semester PhD student only) 

	□甄試一般生(Student through oral interview)       
□考試一般生(Student through entrance exam)

	□正取(Admitted student)        □備取(Waiting list student)

	備註：
Remarks:









所長(Chairman)：			指導教授(Advisor)：		申請人(Applicant)：
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	學生姓名(Name)：
	
	學號(Student ID)：
	

	匯款帳號Account No.：
限學生本人之合庫(13碼)、大眾(12碼)、郵局(14碼)帳號。
Personal account only: Taiwan Cooperative Bank(13 digits), TC Bank(12 digits), Chung Hua Post Cooperation(14 digits)

	前一學期修課資料(博士班一年級第二學期及二年級填寫)
Course taken in previous semester( For 2nd semester of 1st year and 2nd year PhD student only)

	項次No.
	課程名稱(含學分數)
Course Name (including credits)
	成績
Score

	
	
	

	
	
	

	
	
	

	
	
	

	
	
	

	平均成績(本成績若未達70分,則不授與本獎學金)
Average Score (if your average score is below 70, you are not qualified for applying this scholarship)
	

	操行成績(本成績若未達80分,則不授與本獎學金)
Conduct score (if your conduct score is below 80, you are not qualified for applying this scholarship)
	



※本人申請此獎學金之前學期及當學期，均未在校外兼職(薪) (研究計畫兼任助理除外)且未在校內擔任專職工作。
※Before applying the scholarship in this semester, I hereby declare that I am not currently engaged in any other work outside or on campus. (Except part-time research assistant).


所長(Chairman)：			指導教授(Advisor)：		申請人(Applicant)：
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mm/dd/ yy
	學生姓名(Name)：
	
	學號(Student ID)：
	

	匯款帳號Account No.：
限學生本人之合庫(13碼)、大眾(12碼)、郵局(14碼)帳號。
Personal account only: Taiwan Cooperative Bank(13 digits), TC Bank(12 digits), Chung Hua Post Cooperation(14 digits)

	前一學期修課資料(博士班三年級(含)以上填寫)
Course taken in previous semester( For 2nd semester of 1st year and 2nd year PhD student only)

	是否已通過博士班資格考試成為博士候選人 
Whether you get through qualifying exam to become Ph.D. Candidate
□ 是Yes      □否No

	項次No.
	課程名稱(含學分數) 
Course Name (including credits)
	成績
Score

	
	
	

	
	
	

	平均成績(本成績若未達70分,則不授與本獎學金)
Average Score (if your average score is below 70, you are not qualified for applying this scholarship)
	

	操行成績(本成績若未達80分,則不授與本獎學金)
Conduct score (if your conduct score is below 80, you are not qualified for applying this scholarship)
	

	本年度舉行論文大綱(進度報告)日期_____年_____月____日 成績：
Date of your proposal(progress report) in this academic year         Score:

	題目
Title
	


※本人申請此獎學金之前學期及當學期，均未在校外兼職(薪) (研究計畫兼任助理除外)且未在校內擔任專職工作。
※Before applying the scholarship in this semester, I hereby declare that I am not currently engaged in any other work outside or on campus. ( except part-time research project assistant).

所長(Chairman)：			指導教授(Advisor)：		申請人(Applicant)：

